
Sydney Opera House
This iconic structure sits on Bennelong Point on Sydney Harbour, adjacent 
to the Sydney central business district and the Royal Botanic Gardens, and 
close by the Sydney Harbour Bridge. One of the most recognisable buildings 
of the twentieth century, it is synonymous with inspiration and imagination, 
and home to many of the world’s greatest artists and performances.

悉尼歌剧院
这座标志性建筑坐落在悉尼港的便利朗角，毗邻悉尼中央商务区和皇家植物
园，靠近悉尼海港大桥。它是二十世纪最知名的建筑之一，更是灵感和想象
力的代名词，也是许多世界上最伟大的艺术家和表演的所在地。
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Stop worrying about the world ending today. 
It’s already tomorrow in Australia.

- Charles M. Schulz

DAY 1 Depart from KLIA

DAY 2 Arrive in Sydney 
- / Western Lunch / Western Dinner

Sydney City Tour (I)
After lunch, visit the marvelous Gothic-style St Mary’s Cathedral 
built from local sandstone in 1821. Next, enjoy the fabulous 
sights of Australia’s largest city from the Royal Botanic Gardens, 
with a photostop at Mrs MacQuarie’s Chair. Entrance to the 
one and only Sydney Opera House discover the stories, history 
and magic. 

Vivid Sydney Special (26 May – 17 June 2023)

Enjoy a dinner cruise, and witness the lights of Vivid Sydney 
warming up the night city. Be amazed by great waterfront 
views of the Vivid lights on the Sydney Harbour Bridge and 
across the city. 

DAY 3
Sydney - 53km - Featherdale Wildlife 
Park - 78km - Blue Mountains - 61km - 
Sydney

Hotel Breakfast / Western Lunch / Chinese Dinner

Featherdale Wildlife Park 
Entrance to Sydney’s ultimate hands on Wildlife Experience! 
Over 1,700 comprehensive collection of mammals, birds and 
reptiles, Australian animals await your visit! You can meet 
a Koala, feed the Kangaroos and Wallabies, admire the 
enormous Saltwater Crocodile “Ngukurr” and loads more!  

Blue Mountains National Park Tour 
Entrance to Scenic World, ride the world’s steepest Scenic 
Railway down to the canopy of ancient rainforest below, hop 
on the Scenic Cableway to enjoy the breathtaking panoramic 
view of the landscape. Scenic Skyway is a must for exploration, 
it offers the best view of Katoomba Falls through the glass floor. 

Visit Echo Point for world famous Three Sisters, a set of unusual 
rock formations that stand tall above the forest.

DAY 4 Sydney - 251km - Hunter Valley
Hotel Breakfast / Seafood Lunch / Western Dinner

Sydney Oyster Farm
Take a boat tour out to the oyster farm leases to learn about 
the evolution of farming and get to your in-water table to taste 
freshly opened oysters (18 fresh oysters/per person) from the 
very waters you are standing in.

DAY 5 Hunter Valley - 160km - Port Stephens
Aussie Breakfast / BBQ Lunch / Chinese Dinner

Hunter Valley Tour
Visit Hunter Valley Gardens, a beautiful spot brimming with 
boutique stores and majestic gardens. 
Enjoy a hearty BBQ lunch with wine pairing before proceeding 
to the Hunter Wine Theatre. Learn about the Hunter’s Wine 
heritage through a video presentation and have fun with 
grape stomping, and age-old tradition of trampling on grapes 
while barefooted. 

In the evening, continue to the beautiful Port Stephens, a 
diverse paradise with pristine waterways and golden sandy 
beaches. 

Optional Tour
Hot Air Balloon Sunrise Experience
Experience a Hot Air Balloon ride early in the morning, to 
witness the first ray of sunlight shining over the extraordinary 
landscapes of Hunter Valley wine country. This approximately 
1-hour ride is followed by a delicious gourmet breakfast with 
champagne celebration. 

DAY 6 Port Stephens - 177km - Sydney  
Hotel Breakfast / Western Lunch / Chinese Dinner

Tomaree Head Summit Walk
Take a short walk to the summit of Tomaree Head at 161 metres 
high in Tomaree National Park and enjoy the idyllic view of Port 
Stephens. It is just a 2.2km return trail that takes around an hour 
to and from the summit. Different lookout at the summit offers 
different spectacular views of the coastal region that surrounds 
Port Stephens.

Port Stephens Adventure
Board a Dolphin Watching Cruise for sighting wild bottlenose 
dolphins. Continue with a 4WD Sand Dune Safari Tour, as your 
vehicle glides across the famous Stockton Sand Dunes. You 
can attempt the crowd favorite sandboarding, sliding wild 
from the high sandy slopes. 

DAY 7 Sydney / Depart for home
Hotel Breakfast / - / -

Sydney City Tour (II)
Savor mouth-watering fresh seafood at the world-famous 
Sydney Fish Market. Purchase your favorite types of seafood 
and enjoy your lunch watching the activities at the piers. 

Have your great one-stop hub shopping at Westfield Sydney 
located in the central business district .

DAY 8 Arrive home
Arrive home with sweet memories.

Hot Air Balloon Sunrise Experience (Optional)Hot Air Balloon Sunrise Experience (Optional)



第1天 从吉隆坡国际机场出发

第2天 抵达悉尼
- / 西式午餐 / 西式晚餐

悉尼市区游 (I) 
参观于1821由当地砂岩建造的哥特式圣玛丽大教堂。接下来，从皇家植
物园内遥望澳洲最大城市的怡人景色，并于麦考利夫人石椅拍照留念。
之后走入独一无二的悉尼歌剧院，探寻神奇的历史故事。

缤纷悉尼灯光音乐节特选（2023年5月26日-6月17日）

黑夜降临之际，我们将乘上游船享用晚餐，观赏缤纷悉尼灯光音乐节
此起彼落闪烁灯光秀，边欣赏悉尼海港大桥和整个城市的绚烂景色。

第3天
悉尼 - 53公里 - 费瑟黛尔野生动物园
- 78公里 - 蓝山- 61公里 - 悉尼

酒店早餐 / 西式午餐 / 中式晚餐

费瑟黛尔野生动物园
感受与悉尼野生动物的近距离接触！众多澳大利亚仅有物种以及超过
1700种哺乳动物、鸟类和爬行动物正等待着您。与我们友好的考拉见
面、亲手喂食大小袋鼠或看看巨大的盐水鳄“Ngukurr”等。

蓝山国家公园之旅
前往蓝山风景世界，乘坐世界上最陡峭的观光列车俯冲而下至古老的热
带雨林后，再搭上空中索道遥望让人赞叹的蓝山景色。当然少不了搭乘观
光缆车，透过脚下的透明玻璃观赏卡通巴瀑布。

在回声角瞭望台远观著名的三姐妹峰，观赏高耸于山间的独特岩层。

第4天 悉尼 - 251公里 - 猎人谷
酒店早餐 / 海鲜午餐 / 西式晚餐

悉尼牡蛎农场 
乘船游览牡蛎农场，了解整个养殖业的演变，在水中享用你所在之处的水
域的新鲜牡蛎（每人 18 只新鲜牡蛎）。

第5天 猎人谷 - 160公里 - 史蒂芬港
澳式早餐 / 烧烤午餐 / 中式晚餐

猎人谷之旅 
游览充满了瑰丽色彩的花园和精品店的猎人谷花园后，享用丰盛的烧烤
午餐搭配葡萄酒。再进入葡萄酒剧院，透过影视剖析葡萄酒从种植阶段
直至装入瓶子的酿造过程。再来就是跳入橡木桶，亲身体验传统跺葡萄
酿酒的乐趣。

下午，前往美丽的“蓝水天堂”——史蒂芬港。

自费项目：
热气球之日出体验
日出之际，乘坐热气球俯瞰广阔的猎人谷葡萄酒产区，感受生气盎然
的一日之始。飞行大约一个小时后，享用美味的早餐搭配香槟庆祝。

第6天 史蒂芬港 - 177公里 - 悉尼
酒店早餐 / 西式午餐 / 中式晚餐

漫走托马利山峰  
步行片刻即可到达托马利国家公园高161米的托马利山峰，欣赏史蒂芬港
的优美风光。这是一条长2.2 公里的步道，往返仅需约一个小时。山顶不
同的观景台提供了史蒂芬港周围沿海地区不同的壮丽景色。

史蒂芬港探险  
乘船出海观赏野生宽吻海豚后，到沙丘展开一趟四轮驱动车沙丘探险。
车子行驶在大大小小、高低起伏的辽阔沙丘上，绝对让你毕生难忘。您也
可以尝试深受众人喜爱的滑沙活动。

第7天 悉尼 / 返回家园
酒店早餐 / - / - 

悉尼市区游 (II)
在闻名世界的悉尼鱼市场品尝令人垂涎的新鲜海鲜。您可在此采购喜欢
的海产，或边享用午餐边感受热闹的码头氛围。

到位于中央商务区的悉尼Westfield购物中心享受自由购物时光后，前往
机场乘搭深夜航班返回家园。

第8天 抵达家园
带着甜蜜回忆抵达家园。
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考拉，费瑟黛尔野生动物园考拉，费瑟黛尔野生动物园

Sydney Fish Market 悉尼鱼市场Sydney Fish Market 悉尼鱼市场



快来聊一聊

03-2705 8228
快来聊一聊  LET’S HAVE A CHATAPPLE VACATIONSAPPLE VACATIONS

Vivid Sydney Special (26May - 17Jun 2023)Vivid Sydney Special (26May - 17Jun 2023)

Tomaree Head Summit WalkTomaree Head Summit Walk

Grape StompingGrape Stomping

Sydney Oyster FarmSydney Oyster FarmDolphin Watching CruisesDolphin Watching Cruises

STAY 留宿 LOCATION 地点 HOTEL 酒店 RATED 等级

2Nights 2晚 Sydney 悉尼 Mercure Sydney Hotel 悉尼美居酒店 4* or similar 4* 或同级

1Night 1晚 Hunter Valley 猎人谷 Mercure Resort 美居度假酒店 4* or similar 4* 或同级

1Night 1晚 Port Stephens 史蒂芬港 Oaks Pacific Blue Resort 盛橡蓝太平洋度假酒店 4* or similar 4* 或同级

1Night 1晚 Sydney 悉尼 Mercure Sydney Hotel 悉尼美居酒店 4* or similar 4* 或同级

*Complimentary Wi-Fi services in hotel lobby. (In-room Wi-Fi subject to hotel availability)  *酒店大厅均提供免费无线网络。（客房网络服务则因酒店而异）

HIGHLIGHTS 行程亮点

•	 Sydney Opera House Guided Tour 	 •	悉尼歌剧院探索之旅
•	 Vivid Sydney Cruise Experience 	 •	缤纷悉尼灯光音乐节游船
	 (26 May - 17 June 2023)		  (2023年5月26日-6月17日) 
•	 Featherdale Wildlife Park  	 •	费瑟黛尔野生动物园
•	 Scenic World Rides, Blue Mountains	 •	蓝山风景世界游乐设施
•	 Sydney Oyster Farm	 •	悉尼牡蛎农场
•	 Grape Stomping Experience, 	 •	体验跺葡萄乐，猎人谷
	 Hunter Valley 	 •	观赏海豚巡游, 史蒂芬港
•	 Dolphin Watching Cruises, Port Stephens 	 •	四轮驱动车沙丘探险&
•	 4WD Sand Dune Safari Tour & 		  滑沙，史蒂芬港
	 Sandboarding, Port Stephens

 Note: All entrance tickets of the attractions	  注释：以上所有景点已包含入门票
		  listed above are included

ACCOMMODATIONS 住宿

•	 BBQ Lunch with Wine Pairing, Hunter Valley
•	 Lobster & Whole Abalone Chinese Dinner, Sydney

Note: Specific restaurants mentioned will be replaced, if closed for private functions.

•	 烧烤午餐搭配葡萄酒，猎人谷
•	 龙虾&原只鲍鱼中式晚餐，悉尼

注释：如以上特定餐馆因私人活动关闭将�以其他餐馆替代

Number of Meals:
Lunch - 5; Dinner - 5

餐饮数量:
午餐 - 5；晚餐 - 5

MEAL PLAN 餐饮安排

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1. 	 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. 	 AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to 

unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3. 	 AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make 
corrections as required.

4. 	 Every person participating in AVSB’s tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be 
held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or 
changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5. 	 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6. 	 All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1.	 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2.	 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3.	 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并

且保留更正的权利。
4.	 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通

延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客
需自行负责额外的费用。

5.	 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php
6.	 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

欧美团 - 附加条规:
1.	 所有行程以英文讲解为主。若有需要，将提供简单的中文或粤语翻译。
2.	 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3.	 三人房均以两张双人床为准，恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程，唯夏威夷除外)
4.	 三人房均以折叠式床褥为准，仅供两位成人及一位小孩 (十二岁以下)。若三位成人入住，则须

订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程，唯肯亚与摩洛哥除外)

Updated Date: JAN 2023

For Agent Use Only:
West Tours - Additional Terms & Conditions:
1.	 Tours are conducted in English, with simple translation in Mandarin or Cantonese if 

required.
2.	 Triple Room - Third person shall be based on a roll-away bed. (Apply on Europe & 

Other Countries itineraries)
3.	 Triple Room is based on two double bed. (Apply on America itineraries, except 

Hawaii)
4.	 Triple Room only allowed 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for child. For 3 

adults, two rooms required with one person paying the Single Supplement. (Apply on 
South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)


